槟城韩江中学



HAN CHIANG HIGH SCHOOL

JALAN HAN CHIANG, 11600 PENANG, MALAYSIA.
Website: www.HCHS.edu.my

笃于文行

TEL: 04-2811533, 04-2817181 FAX: 04-2812213 email: studies@HCHS.edu.my

2023年2月23日

敬致:全体2023年初一新生、转校生、与家长

2023年初中一新生迎新会通告

您好。为了让2023年初中一新生熟悉本校韩江中学的学习环境以及了解学校制度,以便为开课做好准备,校方将于2023年3月18日 (星期六),在本校林连登礼堂举行2023年初中一新生迎新会,时间是7.30a.m 至12p.m。请全体新生,转校生与家长务必准时出席。

2. 本校将于迎新日当天提供学术,联课及训育的相关资讯。请所有新生于当天穿上整 齐的韩江中学校服出席2023年初中一新生迎新会。

韩江中学欢迎您!

特此函告, 敬请垂注。

23 February 2023

To: All 2023 Form 1 Students, Transfer Students and Parents

Notice of 2023 New Form 1 Intake Orientation Day

Greetings. Our school would like all the 2023 New Form 1 Intake to familiarize themselves with the school environment and schooling system and prepare for the upcoming school reopening, the school will host the Orientation Day on 18 March 2023 (Saturday), at the Lim Lean Teng hall, from 7.30 a.m. until 12 p.m. We cordially invite our new students, including transfer students and their parents to attend the 2023 New Form 1 Intake Orientation Day.

2. On that day, the school will provide information about academic, co-curriculum and disciplinary rules. All new students will attend the Orientation Day in smart Han Chiang High School uniform.

Thank you for your support.

KUNG BEE LEE 江美利 PRINGIPAL HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENAN

教江中帝长上